

Konstituzionalaren erabakia ordainsari bereziaren inguruan:

JAURLARITZAREN EPELTASUNAK KONSTITUZIONALAREN ERABAKIA
EKARRI DU

STEE-EILAS sindikatuak erabat arbuiatzen du gaur abenduaren 11an Tribunal Konstituzionalak EAEko Jaurlaritzaren pertsonal funtzionario nahiz legepekoek kobrau beharko luketen ordainsari bereziari buruz hartutako erabakia.

Jakitera eman den ebaudenaren bidez Tribunal Konstituzionalak onartu egin du Espainiako Gobernuak EAEko funtzionario nahiz lan-legepekoie ordainsari berezia ordaintzeko erabakiaren aurka aurkeztutako helegitea aztertzea. Horren arabera, Jaurlaritzak ordainsari hori ordaintzeko emandako agindua bertan behera geratu omen da, behin-behinean, tribunal honek bost hileko epea izango baitu ordainketa-etendura berresteko edo kontrakoa ebazteko.

Erabaki horrekin, Jaurlaritzako langileak ez ezik (%7ko galera izango dute 2012ko erosteko ahalmenean, lehen zutenari gehitzeko) EAEko Jaurlaritz bera atera da kaltetua, bigarren mailako gobernu dela adierazi baitzaio modu horretan. Berriro erakutsi dute Estatuan botereen arteko bereizketa utopia bat dela, Konstituzionala gobernu zentralaren mesedean ari delako lanean, Eusko Jaurlaritzak dituen balizko eskuduntzen gainetik.

Bukatzeko, ez dirudi osatuko den gobernuaren eskutik norabide aldaketa datorrenik. Bide errazena hartuko omen du udako ordainsaria aurreratzearekin konpondutzat ematen badu arazoa.

2012ko abenduaren 11an

Decisión del tribunal constitucional sobre la paga extra:

**LA DECISIÓN DEL TRIBUNAL CONSTITUCIONAL ES LA
CONSECUENCIA DE LA TIBIEZA DEL GOBIERNO VASCO**

El sindicato STEE-EILAS rechaza totalmente la decisión tomada hoy por el Tribunal Constitucional respecto a la paga extra que debía de cobrar el personal, tanto funcionario como laboral, dependiente del Gobierno Vasco.

Se ha dado a conocer una resolución del Tribunal Constitucional mediante la cual se acepta la decisión de examinar el recurso presentado por el Gobierno Español contrario a pagar la extra al personal funcionario y laboral de la Comunidad Autónoma Vasca.

Según esto, la orden dada por el Gobierno Vasco de pagar dicha paga se ha anulado inmediata y provisionalmente. Este tribunal tendrá un plazo de cinco meses para decidir a favor o en contra de esta suspensión de la paga.

Con esta decisión, no solo el personal del Gobierno Vasco (añadirá a lo anteriormente perdido una pérdida del 7% de su poder adquisitivo) sino también el propio gobierno de la CAV, que demuestra que es un gobierno de segunda categoría. De nuevo se ha mostrado que la diferencia entre los poderes es una utopía, el constitucional trabaja para ayudar al gobierno Central pasando por encima de los derechos que se le atribuyen al Gobierno Vasco.

Para terminar, no parece que venga ningún cambio con el nuevo gobierno que pronto se conformará. Ha tomado el camino más sencillo a la hora de resolver el problema planteando un adelanto de la paga extra correspondiente al verano.

11 de diciembre de 2012